
 
 Zápis 

 
z 11. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 6. 12. 2011 

 
Přítomno dle prezenční listiny: 19 
 
Omluveni: Ing. Bindzar, doc. Budka, Ing. Novotná, Ing. Kordík, Ing. Popela 
 
Hosté:  Ing. Chválná,  prof. Ruml,  doc. Pospíšil, Mgr. Picková, Ing. Starý, doc. Staněk 
 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
Program:  

1. Návrh změny rozpočtu na rok 2011 (Ing. Chválná) 
2. Návrh změny kolejného k 1.1.2012 (Ing. Starý) 
3. Vyhlášení voleb zástupce FCHT do studentské části AS 
4. Stanovisko AS k projednávání věcných záměrů zákona o vysokých školách a zákona o 

finanční podpoře studentů 
5. Různé 

a) iniciativa Ing. Zubova 
b) nástup náhradníka za ing. Káňu  

 
Ad 1.  
Ing Chválná  seznámila senát se změnami rozpočtu VŠCHT Praha k 31. 10. 2011 

a) Navýšení rozpočtu „Podpory výzkumných organizací podle výsledků“ o 11 614  tis. 
b) MŠMT ukazatel M (ak. pracovníci do 35 let s titl. Ph.D.) navýšení o 8,2 mil Kč. 
c) Navýšení ON o 6 439 tis. (rozděleno na fakulty dle dohody děkanů) 
d) Nebyly dočerpány finance přidělené v rámci programového financování ISPROFIN na 

rekonstrukci laboratoří cca o 2 mil. Kč 
 
Senát změny schvaluje 19 – 0- 0 
 
Ad 2. 
Ing. Starý předložil návrh na zvýšení kolejného od 1. 1. 2012 o cca 5% (4% zvýšení DPH a  
1% ze stávajícího ceníku). Po krátké diskuzi mezi studenty a Ing. Starým byl návrh schválen. 
19 – 0 – 0 
 
Ad 3. 
K 31. 1. 2012 končí mandáty Ing. Popelovi a Ing. Zubovovi.   
Senát vyhlásil doplňující volby do studentské části na  FCHT a FCHI.  
 
Složení hlavní volební komise:  
Předseda: Ing. Michal Vonka  
Členové: Ing. Jiří Rapouch (FCHT)  

    Ing. Jiří Dohnal (FCHI)  
Písemné návrhy kandidátů může předat každý člen akademické obce studentů příslušné fakulty e-
mailem předsedovi dílčí volební komise  v období od 7.12. do 12.12.2011. Volby se budou konat 
od 13.12. do 16.12. 2011 elektronickou formou.  



.  
Výsledky voleb budou zveřejněny následující den na úředních deskách a webových stránkách 
VŠCHT Praha. 
 
Ad 4.  
K tomuto bodu přijal akademický senát následující usnesení: 
Akademický senát VŠCHT Praha na svém zasedání dne 6. 12. 2011 konstatoval, že způsob 
projednávání věcných záměrů zákona o vysokých školách a zejména zákona o finanční 
podpoře studentů, tak jak v současné době probíhá, je nepřijatelný. 
Akademický senát VŠCHT Praha se plně ztotožňuje se všemi usneseními přijatými na 9. 
zasedání sněmu Rady vysokých škol dne 24. 11. 2011. 
schváleno 19 – 0 -0 
 
Ad 5. 

a) Ing. Zubov seznámil senát se svoji výzvou k diskuzi o případné demonstraci za otevřenou 
debatu o podobě obou vznikajících zákonů vyjádřenou formou dopisu zaslaného většině 
studentských zástupců akademických senátů ostatních VŠ. AS VŠCHT jeho iniciativu 
jednomyslně podpořil. 
19 – 0 – 0 
 
 

b) od 1. 1. 2012 nastoupí jako zástupce do studentské části AS za FTOP Ing. Zdeněk 
Beňo.  Ing. Káňa ukončuje svůj mandát k 31.12.2011, protože již nebude členem 
akademické obce VŠCHT. 

c) Ing. Zubov navrhl změnu formuláře pro hodnocení doktorandů týkající se uznávání 
výsledků z bakalářského studia. Návrh byl prorektorem pro VaV akceptován. 

 
                 
 
                            Termín příštího zasedání bude oznámen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


